

**O‘QUV ADABIYOTINING  
NASHR RUXSATNOMASI**

Samarqand davlat chet tillar institutining  
2025 yil 16 dekabrda "367" - sonli buyrug‘iga asosan

**SamDCHTI “Igliz tili nazariyasi” kafedrasida DSc., professori N.J.Sulaymanova,  
v.b.dosenti N.N.Zubaydova va assistent o‘qituvchisi R.I.Xujakulovlar**

tomonidan

60111800 – Xorijiy til va adabiyoti (Ingliz tili) mutaxassisligi talabalari uchun  
tavsiya etilgan

**“The integrated course of foreign language teaching”**

nomli darsligiga

O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasi tomonidan litsenziya berilgan  
nashriyotlarda nashr etishga ruxsat berildi.

**Rektor**

**B.A.Xolikov**

Ro‘yxatga olish raqami  
№ 367 / 04

<p><b>1. Mualliflar</b></p>	<p>SamDCHTI “Ingliz tili nazariyasi” kafedrası DSc., professori N.J.Sulaymanova  SamDCHTI “Ingliz tili nazariyasi” kafedrası v.b.dosenti N.N.Zubaydova  SamDCHTI “Ingliz tili nazariyasi” kafedrası assistant-o’qituvchisi R.I.Xujakulov</p> <p>SamSIFL "The Theory of English Language" Department DSc., Professor N.J.Sulaymanova  SamSIFL "The Theory of English Language" Department Associate Professor N.N.Zubaydova  SamSIFL "The Theory of English Language" Department Assistant Professor R.I.Khujakulov</p> <p>СамГИИЯ Доктор наук, профессор кафедры «Теория английского языка» Н.Ж.Сулайманова,  СамГИИЯ и.о.доцента кафедры «Теория английского языка» Н.Н.Зубайдова  СамГИИЯ ассистент преподаватель кафедры «Теория английского языка» Р.И.Хужакулов</p>
<p><b>2.O’quv adabiyoti nomi:</b></p>	<p>“Chet tillarini o’qitishning integratsiyalashgan kursi ”  “Комплексный курс преподавания иностранного языка”  “The integrated course of foreign language teaching ”</p>
<p><b>3.O’quv adabiyoti turi:</b></p>	<p>Darslik / Учебник / Study book</p>
<p><b>4. Annotatsiya</b></p>	<p>Mazkur darslik oliy ta’lim muassasalarida <b>“Chet tillarini o’qitishning integratsiyalashgan kursi”</b> fani bo’yicha tahsil olayotgan talabalarga mo’ljallangan bo’lib, unda chet tilini o’qitishda zamonaviy integratsiyalashgan yondashuvlarning nazariy va amaliy asoslari yoritilgan. Darslikda til ko’nikmalarini (tinglab tushunish, o’qish, yozish va gapirish) integratsiyalashgan holda rivojlantirish, fanlararo bog’liqlik, kommunikativ va kompetensiyaviy yondashuvlar, shuningdek, CLIL, task-based learning va project-based learning metodlari keng yoritilgan.Shuningdek, darslikda darsni rejalashtirish, integratsiyalashgan topshiriqlarni ishlab chiqish, baholash mezonlari hamda zamonaviy pedagogik va axborot-kommunikatsiya texnologiyalaridan samarali foydalanish masalalariga alohida e’tibor qaratilgan. Har bir mavzu nazariy ma’lumotlar, amaliy mashqlar, muammoli vaziyatlar va mustaqil ta’lim uchun topshiriqlar bilan boyitilgan.Darslik pedagogika yo’nalishi talabalari, chet tili o’qituvchilari, magistrantlar hamda malaka oshirish kurslari tinglovchilari uchun foydali bo’lib, ularning kasbiy kompetensiyalarini rivojlantirishga xizmat qiladi.</p> <p>60111800 – Xorijiy til va adabiyoti (Ingliz tili) mutaxassisligi,60230100 – filologiya va tillarni o’qitish, 5120200 – tarjima nazariyasi va amaliyoti bakalavriat ta’lim yo’nalishining “ Chet tillarini o’qitishning integratsiyalashgan kursi ” fanidan darslik sifatida tavsiya etiladi.</p>
<p><b>Аннотация</b></p>	<p>Данный учебник предназначен для студентов высших учебных заведений, обучающихся по специальности «Интегрированный курс</p>

	<p>преподавания иностранного языка», и охватывает теоретические и практические основы современных интегрированных подходов к преподаванию иностранного языка. Учебник рассматривает комплексное развитие языковых навыков (аудирование, чтение, письмо и говорение), междисциплинарные связи, коммуникативный и компетентностный подходы, а также методы CLIL, обучения на основе задач и проектного обучения. Кроме того, учебник уделяет особое внимание планированию уроков, разработке интегрированных заданий, критериям оценки и эффективному использованию современных педагогических и информационно-коммуникационных технологий. Каждая тема обогащена теоретической информацией, практическими упражнениями, проблемными ситуациями и заданиями для самостоятельного обучения. Учебник полезен для студентов педагогических специальностей, преподавателей иностранных языков, аспирантов и студентов курсов повышения квалификации и служит для развития их профессиональных компетенций.</p> <p>60111800 – Иностранный язык и литература (английский), 60230100 – Филология и преподавание языков, 5120200 – Теория и практика перевода рекомендован в качестве учебника для бакалавриата по направлению “ Комплексный курс преподавания иностранного языка“.</p>
<b>Abstract</b>	<p>This textbook is intended for students studying in higher educational institutions in the subject "Integrated Course of Foreign Language Teaching", and it covers the theoretical and practical foundations of modern integrated approaches to teaching a foreign language. The textbook covers the integrated development of language skills (listening, reading, writing and speaking), interdisciplinary connections, communicative and competency-based approaches, as well as CLIL, task-based learning and project-based learning methods. In addition, the textbook pays special attention to lesson planning, the development of integrated tasks, assessment criteria, and the effective use of modern pedagogical and information and communication technologies. Each topic is enriched with theoretical information, practical exercises, problem situations, and tasks for independent learning. The textbook is useful for students of pedagogy, foreign language teachers, graduate students, and students of advanced training courses, and serves to develop their professional competencies.</p> <p>60111800 – Foreign Language and Literature (English), 60230100 - philology and language teaching, 5120200 - translation theory and practice is recommended as a textbook for the bachelor's degree program " The integrated course of foreign language teaching ”</p>